
Instrukcja użytkowania fotela FLORES 
Dziękujemy za zakup naszego fotela wiszącego na stalowym stelażu. Aby cieszyć się bezpiecznym i długotrwałym 
użytkowaniem produktu, prosimy o zapoznanie się z poniższą instrukcją. 

 

Montaż: 

1. Rozpakuj wszystkie elementy zestawu i sprawdź, czy nie brakuje żadnej części. 

2. Zmontuj stalowy stelaż zgodnie z rysunkiem technicznym w załączonej instrukcji. Upewnij się, że wszystkie śruby 
są dobrze dokręcone. 

3. Zamocuj fotel na stelażu za pomocą sprężyny, upewniając się, że jest odpowiednio zabezpieczony przed 
przypadkowym odczepieniem. 

4. Przed pierwszym użyciem sprawdź stabilność całej konstrukcji. 

 

Zasady użytkowania: 

1. Maksymalne obciążenie: 120 kg. Nie przekraczaj tej wartości, aby uniknąć uszkodzenia fotela lub stelaża. 

2. Przeznaczenie: Fotel jest przeznaczony do użytku przez jedną osobę. 

3. Bezpieczne korzystanie: Upewnij się, że fotel stoi na stabilnym, równym podłożu. Nigdy nie używaj fotela na 
śliskich powierzchniach. 

4. Ruch: Fotel jest przeznaczony do delikatnego bujania. Unikaj gwałtownego bujania, skakania czy obracania fotela 
wokół osi. 

 

Ostrzeżenia dotyczące warunków pogodowych: 

1. Deszcz: Produkt nie jest w pełni wodoodporny. W przypadku deszczu zaleca się przeniesienie fotela w zadaszone 
miejsce lub użycie pokrowca ochronnego. 

2. Mróz: Długotrwałe narażenie na niskie temperatury może osłabić konstrukcję stalowego stelaża. Przechowuj fotel 
w suchym, zamkniętym pomieszczeniu w okresie zimowym. 

3. Wiatr: Silne podmuchy wiatru mogą przewrócić stelaż. W wietrzne dni zaleca się przymocowanie stelaża do 
podłoża lub jego schowanie. 

4. Promieniowanie UV: Długotrwała ekspozycja na słońce może spowodować blaknięcie koloru poduszek. 
Przechowuj je w cieniu lub użyj ochronnego pokrowca. 

 

Środki ostrożności: 

• Produkt nie jest zabawką. Nie pozwalaj dzieciom na samodzielne korzystanie bez nadzoru. 

• Nie stawaj na siedzisku ani stelażu. 

• Regularnie sprawdzaj stan śrub, sprężyn i innych elementów. Jeśli zauważysz uszkodzenia, natychmiast 
zaprzestań użytkowania.  

 

Ostrzeżenie: Opakowanie w tym wszelkie elementy foliowe należy trzymać poza zasięgiem dzieci, w przeciwnym przypadku istnieje 
ryzyko uduszenia lub poważnego uszczerbku na zdrowiu. Pod żadnym pozorem nie należy zezwalać dzieciom na zabawę 
elementami opakowania. 

 

Producent:  
WERKSTAR Sp. z o.o. 
ul. Bydgoskich Przemysłowców 6A, 
85-062 Bydgoszcz, Poland 
Wyprodukowano w ChRL 

 



(EN) User Manual for the FLORES Hanging Chair 
Thank you for purchasing our hanging chair with a steel frame. To ensure safe and long-lasting use of the product, please read the following instructions 
carefully. 

 
Assembly: 

1. Unpack all components and check that no parts are missing. 
2. Assemble the steel frame according to the technical drawing provided in the instructions. Ensure all bolts are securely tightened. 
3. Attach the chair to the frame using the spring, making sure it is properly secured to prevent accidental detachment. 
4. Before first use, check the stability of the entire structure. 

 
Usage Guidelines: 

1. Maximum load: 120 kg (264 lbs). Do not exceed this limit to avoid damaging the chair or frame. 
2. Intended use: The chair is designed for use by one person only. 
3. Safe usage: Ensure the chair is placed on a stable, flat surface. Never use it on slippery surfaces. 
4. Movement: The chair is intended for gentle swinging. Avoid excessive swinging, jumping, or rotating the chair around its axis. 

 
Weather-Related Warnings: 

1. Rain: This product is not fully waterproof. In case of rain, move the chair to a covered area or use a protective cover. 
2. Frost: Prolonged exposure to low temperatures may weaken the steel frame. Store the chair indoors in a dry place during winter. 
3. Wind: Strong winds can tip over the frame. On windy days, secure the frame to the ground or store it indoors. 
4. UV radiation: Extended exposure to sunlight may cause the cushions to fade. Store them in the shade or use a protective cover. 

 
Safety Precautions: 

• This product is not a toy. Do not allow children to use it unsupervised. 
• Do not stand on the seat or frame. 
• Regularly check the condition of bolts, springs, and other components. If you notice any damage, stop using the chair immediately. 

 
Warning: 
The packaging, including any plastic components, must be kept out of the reach of children to prevent the risk of suffocation or serious injury. Under no 
circumstances should children be allowed to play with packaging materials. 

 
 
 
 
 
 
(DE) Bedienungsanleitung für den Hängesessel FLORES 
Vielen Dank, dass Sie unseren Hängesessel mit Stahlgestell gekauft haben. Um eine sichere und langlebige Nutzung des Produkts zu gewährleisten, lesen 
Sie bitte die folgende Anleitung sorgfältig durch. 

 
Montage: 

1. Packen Sie alle Teile aus und prüfen Sie, ob alle Komponenten vorhanden sind. 
2. Montieren Sie das Stahlgestell gemäß der technischen Zeichnung in der beiliegenden Anleitung. Achten Sie darauf, dass alle Schrauben fest 

angezogen sind. 
3. Befestigen Sie den Sessel mithilfe der Feder am Gestell und stellen Sie sicher, dass er sicher angebracht ist, um ein unbeabsichtigtes Lösen zu 

vermeiden. 
4. Überprüfen Sie vor der ersten Benutzung die Stabilität der gesamten Konstruktion. 

 
Nutzungsrichtlinien: 

1. Maximale Belastung: 120 kg. Überschreiten Sie dieses Gewicht nicht, um Schäden am Sessel oder Gestell zu vermeiden. 
2. Zweck: Der Sessel ist für die Nutzung durch eine Person vorgesehen. 
3. Sichere Nutzung: Stellen Sie sicher, dass der Sessel auf einem stabilen und ebenen Untergrund steht. Verwenden Sie ihn niemals auf 

rutschigen Oberflächen. 
4. Bewegung: Der Sessel ist für sanftes Schwingen vorgesehen. Vermeiden Sie heftiges Schaukeln, Springen oder Drehen des Sessels um die 

eigene Achse. 
 

Wetterbedingte Warnhinweise: 
1. Regen: Das Produkt ist nicht vollständig wasserdicht. Bringen Sie den Sessel bei Regen an einen geschützten Ort oder verwenden Sie eine 

Schutzhülle. 
2. Frost: Längere Einwirkung niedriger Temperaturen kann das Stahlgestell schwächen. Lagern Sie den Sessel im Winter in einem trockenen, 

geschlossenen Raum. 
3. Wind: Starke Windböen können das Gestell umkippen. Befestigen Sie das Gestell an windigen Tagen am Boden oder bringen Sie es ins Innere. 
4. UV-Strahlung: Längere Sonneneinstrahlung kann die Kissenfarbe ausbleichen. Lagern Sie die Kissen im Schatten oder verwenden Sie eine 

Schutzhülle. 
 

Sicherheitsvorkehrungen: 
• Dieses Produkt ist kein Spielzeug. Lassen Sie Kinder nicht unbeaufsichtigt damit umgehen. 
• Stehen Sie nicht auf dem Sitz oder Gestell. 
• Überprüfen Sie regelmäßig den Zustand der Schrauben, Federn und anderer Komponenten. Wenn Sie Schäden feststellen, verwenden Sie den 

Sessel nicht weiter. 
 

Warnung: 
Die Verpackung, einschließlich aller Kunststoffteile, muss außerhalb der Reichweite von Kindern aufbewahrt werden, um Erstickungsgefahr oder 
schwerwiegende Verletzungen zu vermeiden. Lassen Sie Kinder unter keinen Umständen mit den Verpackungsmaterialien spielen. 

 





1 szt. 1 szt. 1 szt.

1 szt.1 szt.4 szt.

1 szt. 1 szt. 1 szt. 1 szt.

1 szt.7 szt.1 szt. 1 szt.

1 szt.1 szt.4 szt. 4 szt.8 szt.
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